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Адрес Hans Frintrup GmbH
Röhfeldstraße 20  
53227 Bonn 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Screenprinting and Labeling Technology 

Around screenprinting-from A to Z 
Beside customer service we also are distributors of machinery and all the consumer materials for screen and pad-printing. 
The nucleus of our company consists of market- and application-oriented products of leading manufactures of the screenprinting industry. 
Our range comprises the screenprinting ABC- started with acetone over cleaning systems and protection gloves until zinc white special printing ink.

For the applicants of our printing inks we run a service for mixing inks for systems operating with solvents and UV colourhardeners. According to your
printing parameters we generate a formula and an optimisation followed by an actual print on the original printing fabric.

Covering the full range of products we guaranteeon time delivery by means of our own transport vehicles, courier and parcel service.

Company Profile of Hans Frintrup GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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